



## Quality Policy

Our Company is committed to pursue 'Quality Excellence' as a core value in realization of engineering, procurement, manufacturing, construction, commissioning and maintenance services to oil & gas, petrochemical, power and other industrial sectors. We shall uphold a work culture where our products and services conform to contractual requirements and improve Customer satisfaction.

**We are dedicated to implement our Quality Policy by:**

- ◆ Consistently complying with statutory, regulatory and customer requirements,
- ◆ Establishing and implementing a Quality Management System that inherently addresses risk and meets objectives,
- ◆ Continually improving the effectiveness of the QMS,
- ◆ Ensuring our personnel are competent; they understand and perform their roles & responsibilities effectively & efficiently, and
- ◆ Encouraging our external providers to adopt Quality Management System in line with this Policy, as applicable to their scope of work.

We shall ensure that this Policy is communicated within the Company & Interested Parties and its suitability & effectiveness shall be reviewed periodically.

## سياسة الجودة

شركتنا ملتزمة بمتابعة الجودة والتميز كقيمة أساسية في تحقيق الهندسة والتوريد والتصنيع والبناء وجاهزية التشغيل وخدمات الصيانة للنفط والغاز والبتروكيماويات والطاقة والقطاعات الصناعية الأخرى. وسنعمل على توافق هذه المنتجات والخدمات مع متطلبات عملائنا والوصول بها الى أعلى مستوى من الرضى.

**إننا حريصون على تطبيق سياسة الجودة لدينا من خلال:**

- ◆ الالتزام بإستمرار تلبية المتطلبات القانونية والتنظيمية للعملاء ،
- ◆ من خلال وضع نظام إدارة الجودة وأهدافه وتنفيذه يمكننا من كشف المخاطر والحد منها.
- ◆ مستمرون في تحسين فعالية نظام إدارة الجودة ،
- ◆ نؤكد أن طاقم موظفينا لديهم القدرة على أداء وظائفهم بكفاءة عالية وبفعالية
- ◆ سنعمل على حث الموردين الخارجيين لدينا على إتباع سياسته نظام إدارة الجودة الخاصة بنا وتطبيقها في اعمالهم

يجب ان نتأكد من توصيل هذه السياسة داخل المؤسسة والأطراف المعنية والتأكد من مدى ملائمتها وفعاليتها بشكل دوري.

**Alex Clark**  
Managing Director  
7<sup>th</sup> November 2022

**ألكس كلارك**  
رئيس مجلس الإدارة  
٧ نوفمبر ٢٠٢٢